
ProtokoN Nr 95/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 31 lipca 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni JanTarczynski

czlonkowie Zarzqdu: t-u kasz Bog ucki
Marek Pachnik
Piotr Wieczorek

orazt Jaroslaw Kulma -nacz. Wydz. Finansowego
Emilia Protrkowicz-nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki NieruchomoSciami
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz. Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:
'1 Otwarcieoosiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespotu Szkol Nr 1

im. Kazimierza Wielkiego w Mirisku Mazowieckim do realizacji projektu ,,Europa dla
kazdego" w ramach Programu Erasmus +.

5. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol
Zawodowego Nr 2 im. Powstafcow Warszawy w Mifsku Mazowieckim do realizacji
projektu ,,Atrakcyjno6c absolwenta polskiej szkoty zawodowej na europejskim rynku pracy"
w ramach Programu Erasmus +.

6 Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol
Ekonomicznych w Mitisku Mazowieckim do realizacji projektu ,,Otwarci na do6wiadczenia"
w ramach Programu Erasmus +.

7 . Rozpatrzenie wniosku zloZonego przez Lokalnq Organizacjq Turystycznq Ziemi Minskiej
w Minsku Mazowieckim o wprowadzenie zmian w umowie nr 1212017lk na realizacjq
zadania publicznego pod tytulem: ,,... Muzyka piqknq zawsze pozostaje".

B Podjqcie uchwaly w sprawie obciqzenia stuzebno6ciq przesylu nieruchomosci polozonej
w Minsku Mazowieckim, stanowiqcej wlasnoSc Powiatu Minskiego.

9. Podjqcie uchwaly w sprawie wynajgcia czq5ci komina usytuowanego w Minsku
Mazowreckim przy ulicy Budowlanej

'10. Podjqcie uchwaly w sprawie okreSlenia osob uprawnionych do skladania w imieniu
powiatu oSwiadczen woli w sprawach majqtkowych.

11. Podjqcie uchwaty w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2017 rok.
'12. Sprawy ro2ne.
13. Przyjgde protokolu posiedzenia w dniu 10 lipca 2017 r.

1 4. Zamkniqcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni Jan Tarczynski otworzyl posiedzenie.



Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory

zostal przyjqty jednogtoSnie (nieobecny Wicestarosta Krzyszlof Plochocki
i p L Bogucki).

Ad. 3

Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- wptynqta pozytywna opinia RIO dolyczqca zaciqgnigcia kredytu w kwocie
6 600.000 zl,
- wojewoda stwierdzil niewaznosc uchwaty Rady Powiatu dotyczqcej ustalenia
wysoko6ci diet,
- przeprowadzona zostat kontrola przez Mazowiecki Urzqd Wojewodzki w domach
pomocy spotecznej odnoSnie wykorzystania dotacji, podniesiona zostala kwestia
odsetek, ktore pojawity siq w zwiqzku ze Srodkami, ktore otrzymalismy. Kontrolujqcy
stwierdzili, ze odsetki powinny zosta6 zwrocone w kwocie 3.333,30 zl, zgloszono
w tym zakresie sprzeciw,
- kolejna rozprawa dot. wspolpracy z firmq Collect Consulting odbqdzie siQ
11 pa2dziernika br.
- otrzymalismy decyzjq PFRON o dofinansowaniu zakupu dwoch samochodow dla
DPS sw. Jozefa w Mieni i SDS Caritas Diecezji Warszawsko-Praskiej (podpisane
zostaty umowy),
- rozstrzygniqte zostalo postgpowanie przetargowe na przebudowg drogi Halinow-
Krzewina-Desno (w budzecie srodki w kwocie 1.221.686.000 zt), otwarcie ofert
nastqpilo 21 lipca , wplyngiy dwie oferty na kwoty: 1 .335.257 zl i 1 .194702 zl,
- w dniu 26 lipca br. nastqpito otwarcie ofert na zadanie przebudowa drogi Rudzienko-
Rakowiec-Gqsianka (w budzecie kwota 270.536 zt), wplyngta 1 oferta na kwotg
279.000 zl,
- w dniu 26 lipca br. otwarte zostaiy oferty na przebudowg drogi Kaluszyn-Garczyn-
Czarnogtow-Wisniew (w budzecie kwota 241.000 zt), wplyngty dwie oferty na kwotg
281 000 zl i 301.000 zt,
- wplyngta informacja o wyborze oferty na realizacjg zadania polegajqcego na
modernizacji szpitala, wybrana zoslala oferta firmy PHU ,,LUX" z Minska Maz. -
4.295.000 zl.

Ad.4
Naczelnik Wydziatu OSwiaty i Promocji- Emilia Piotrkowicz przedstawila projekt

uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol Nr 1

im. Kazimierza Wielkiego w Mihsku Mazowieckim do realizaqi projektu ,,Europa dla
kazdego" w ramach Programu Erasmus +. Nastgpnie przeprowadzono glosowanie,
w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd opowiedzial sig jednogiosnie (nieobecny
Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki, p. t-. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 607117 w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi Zespolu SzkoN Nr 1 im. Kazimierza Wielkiego
w Minsku Mazowieckim do realizacji projektu ,,Europa dla kazdego" w ramach
Programu Erasmus +.

Ad. 5
P. Emilia Piotrkowicz odczytala projekt uchwaly w sprawie udzielenia

upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol Ekonomicznych w Minsku Mazowieckim do
realizaqi projektu ,,otwarci na doswiadczenia" w ramach Programu Erasmus +.



Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
Zarzqd opowiedziat siq jednogNosnie (nieobecny Wicestarosta - Krzyszlof ptochocki,
p t-. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 608t17 w sprawie udzielenia
upowaznienia dyrektorowi ZespoNu SzkoN Ekonomicznych w Mirisku
Mazowieckim do realizacji projektu ,,otwarci na do6wiadczenia,, w ramach
Programu Erasmus +.

Ad. 6
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji przedstawila projekt uchwaly w sprawie

udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkol Ekonomicznych w Minsku
Mazowieckim do realizaili projektu ,,Otwarci na doswiadczenia" w ramach programu
Erasmus +. Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty Zarzqd
opowiedziat sig jednogtosnie (nieobecny Wicestarosta Krzyszlof Plochocki,
p t-. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 609117 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zespolu SzkoN Ekonomicznych w Minsku
Mazowieckim do realizacji projektu ,,Otwarci na do6wiadczenia" w ramach
Programu Erasmus +.

Ad.7
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

Lokalna Organizacja TurystycznaZiemi Minskiej w dniu 19 lipca br. zloZyla wniosek
o wprowadzenie zmian w umowie nr 1212017lk o realizaqe zadania publicznego pod
tytutem: ,,...Muzyka Piqknq Zawsze Pozostaje", zmienionej aneksem nr 1 w dniu
20.04.2017 r. Wniosek ten zostal uzupelniony przez Organizacjq w dniu 27 lipcabr.
Z bud2etu powiatu zostala przekazana dotacja w kwocie 8.000 zl na realizacjg ww.
zadania. Zaproponowane zmiany dotyczq harmonogramu, opisu poszczegolnych
dzialan w zakresie realizaqi zadania publicznego oraz kalkulacji przewidywanych
kosztow. Organizacja zwroclla siq o zaakceptowanie tych zmian, Oferta ianeks Nr'j
zakladaly dotarcie do 20 zespolow ludowych, a w rezultacie nawiqzano wspolpracq z
16 zespolami aktywnie dzialajqcymi. Jury do nagrania ptyty wybralo B zespolow, ale
ostatecznie na nagranie dojechalo 7 zespotow. Zespoly nagraly wiqcej utworow na
plycie (od 3 do 5 utworow). Ponadto wydluzono terminy: przygotowania pfyty, redakcji
tekstow na oktadkg i ksiqzeczkq i innych dzialan przygotowujqcych do zlecenia
produkcji z 12-30 maja na 12-15 czetwcabr. oraz produkcji pfyty CD z 1-15 czerwca
na 15-30 czerwca br. Zmieniono rowniez' w opisie termin dystrybucji ptyty z 13-31
czerwca na sukcesywnie. Calkowity koszt zadania zostat zmniejszony o 542 zl,
co wpiynglo na wzrost udziatu kwoty dotacji w calkowitych kosztach zadania 261,18ok
na 63,82o/o. W kosztorysie zadania zwigkszono ilosc godzin wynajqcia studia
mobilnego z 8 na 10, dzwigkowiec zrezygnowal z honorarium za dojazd na nagranie,
natomiast wystawil fakturg za transport sprzgtu na nagranie, w zwiqzku z tym zostala
zmieniona nazwa kosztu w kosztorysie. Ponadlo zrezygnowano z catkowitego kosztu
dzwigku (600 zl), zwigkszono koszt calkowity tloczenia plyty z nadrukiem, wydruku
ksiqzeczki orazpakowania ifoliowania o kwotg 438,33 zl, cojest wynikiem zwigkszenia
objgtosci ksiqzeczki z 4 do 8 stron, jak rownie2 zwigkszeniem ilo6ci utworow na plycie,
zwigkszono koszt calkowity konsultacji wydawniczych o 161,67 zl, zmniejszono
calkowity koszt obslugi ksiggowej o 100 zl, zmniejszono calkowity koszt pracy
zespolow przy nagraniu plyty o 442 zl, co jest wynikiem zmniejszenia iloSci osob
z 12 na 10 oraz zmniejszeniem iloSci zespolow z B na 7 .



Zarzqd jednogloSnie zaakceptowal powyzsze zmiany na podstawie ktorych
zostanre przygotowany aneks,

Ad. I
Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomo6ciami Wojciech Osinski

przedstawil projekt uchwaly w sprawie obciqzenia stuzebnoSciq przesylu
nieruchomosci potozonej w Minsku Mazowieckim, stanowiqcej wlasnoSc Powiatu
Miriskiego. Wyjasnil, 2e obciqzenie nieodptatne na czas nieoznaczony sluzebnoSciq
przesytu na rzecz PEC Sp. z o.o. z Minska Maz. czq|ci nieruchomoSci bgdqcej
w uzytkowaniu SPZOZ.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedzial sig jednogtosnie (nieobecny Wicestarosta - Krzysztof Plochocki,
p t-ukasz Bogucki),

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 610117 w sprawie obciq2enia
slu2ebnoSciq przesyNu nieruchomoSci polo2onej w Mirisku Mazowieckim,
stanowiqcej wlasno6c Powiatu Miriskiego.

Ad. 9
Naczelnik - Wojciech Osinski przedstawil projekt uchwaly w sprawie wynajgcia

czq6ci komina usytuowanego w Minsku Mazowieckim przy ulicy Budowlanej. Wyjasnit,
ze chodzi o wyrazenie zgody na wynajqcie dotychczasowemu najemcy firmie Lukman
Multimedia Sp z o.o. na okres do 31 sierpnia 2020 r. czgsci komina w ZS Nr 1

w Mihsku Maz. zprzeznaczeniem na prowadzenie uslug telekomunikacyjnych. Dodal,
2e chodzi o 29 mkw. powierzchni, a oplata ztytulu najmu to kwota 2.000 zl miesiqcznie
+23 % VAT.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziaf siq jednoglosnie (nieobecny Wicestarosta -Krzysztof Plochocki).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 611117 w sprawie wynajqcia czgsci
komina usytuowanego w Minsku Mazowieckim przy ulicy Budowlanej.

Ad. 10
Starosta - Antoni Jan f arczynski powiedzial, 2e w zwiqzku z lym, 2e bgdzie

przebywal na urlopie w dniach 3 sierpnia - 18 sierpnia br. nale|y upowaznic czlonka
Zarzqdu do skladania o5wiadczen w sprawach majqtkowych.
Ustalono, ze oSwiadczenia wraz z Wicestarostq bgdzie skladat p. Marek Pachnik.
Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty w sprawie
okreSlenia osob uprawnionych do skladania oswiadczen woli w sprawach
majqtkowych Zarzqd opowiedzial sig jednoglosnie (nieobecny Wicestarosta
Krzyszlof Ptochocki).

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 612117 w sprawie okreSlenia os6b
uprawnionych do skladania o6wiadczen woli w sprawach majqtkowych.

Ad.11
Naczelnik Wydzialu Finansowego Jaroslaw Kulma przedstawil projekt

uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powiatu na 2017 rok. Wyjasnit, 2e zmiany
polegajq na zmianie planu dochodow i wydatkow zwiqzanych ze zmianq kwot dotacji
celowych przekazywanych z budzetu panstwa, przeniesieniu wydatkow migdzy
paragrafami w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych oraz
przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej i dotyczq:



- Starostwa Powiatowego w Mihsku Maz.
- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Minsku Maz.
- Komendy Powiatowej Panstwowej Strazy Pozarnej w Minsku Maz.
- Zespofu Szkot Specjalnych w lgnacowie,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Minsku Maz.
- Domu Pomocy Spolecznej w Kqtach,
- Domu Pomocy Spolecznej ,,Jedlina" w Mieni,
- Powiatowego centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Mazowieckim,
- Powiatowego Urzqdu Pracy w Minsku Maz.
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz.
Nastqpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowal i nastqpujqco :

- Starosta - Antoni Janlarczynski - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaNy,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaiy.
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych siQ nie bylo, nieobecny Wicestarosta
Krzysztof Plochocki.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 613117 w sprawie zmian w budzecie
Powiatu na 2017 rok.

Ad. 12
P. Emilia Piotrkowicz przedstawila wniosek Prezesa Kota Miejsko-Gminnego

Zwiqzku Kombatantow RP i Bytych Wiqzniow Politycznych w Kaluszynie
o dofinansowanie w kwocie 1.500 zl z przeznaczeniem na organizaclg obchodow
78 rocznicy zwyciqskiej Bitwy pod Kaluszynem (m.in. na zakup kwiatow, zniczy, wody
i transport orkiestry).

Zarzqd Powiatu jednoglosnie (przy nieobecnosci Wicestarosty) przyznal kwotg
1.500 zl.

Naczelnik Wydziatu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski
powiedzial, ze dyrektor SPZOZ zwrocil siq o wyrazenie zgody na rozbiorkq portierni
znajdujqcej siq na dzialce nr 2527110.

zarzqd Powiatu jednoglos nie wyrazi,l zgodg na rozbiorkq portierni.
Nastgpnie powiedzial, 2e pozostata kwestia przekazania gminie Minsk

Mazowiecki wszelkiej dokumentacji geodezyjno-prawnej dotyczqcej drogi
wojewodzkiej (dawna droga krajowa nr 50), stanowiqcej dziatki polozone
w miejscowo6ci Stojadta, oznaczone w ewidencji gruntow nr 487, 1297 , 411 i 412, ktora
na mocy uchwaiy Nr 50/17 Sejmiku Wojewodztwa Mazowieckiego z dnia 28 marca
2017 roku w sprawie pozbawienia kategorii drogi wojewodzkiej odcinkow drogi
wojewodzkiej w miejscowoSci Stojadta stafa sig drogq powiatowq.

Zarzqd Powiatu upowaznil dyrektora ZDP do przekazania powyzszej
dokumentacji.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawit wniosek firmy ,,MM-Projekt"
Projektowanie i Konsulting w Inzynierii Lqdowej z Otwocka dotyczqcy wydania opinii
na podstawie z art.. 1'1b ustawy zdnia 10 kwietnia 2003 t. o szczegolnych zasadach
przygotowania i realizaqi inwestycji w zakresie drog publicznych dla dokumentacji pn.
,,Projekt drogi publicznej bez nazwy (dojazdowej od ul. Sobieskiego do zbiornikow
retencyjnych) w ramach zadania ,,Gospodarka wodami opadowymi na terenie miasta



Sulejowek". Dodal, ze dyrekto r ZDP w Minsku Maz. pozytywnie zaopiniow al powy2szy
wniosek.

Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowal przedstawione materialy do wydania
opinii na rzecz Inwestora.

Starosta Antoni Jan Tarczynski poinformowal, 2e wrqczyl wspolnie
zPrzewodniczqcq Rady Powiatu nagrody z oka4i Swiqta Policji.

Nagrody otrzymali Komendant Powiatowy Policji w Minsku Maz.- Barttomiej
Dydek 3.000 zl i z-ca Komendanta Powiatowego Policji - Zbigniew Pucelak - 2.000 zl.

Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Wincenty Bartnicki powiedzial, 2e trwajq prace
zwiqzane z budowq hali sportowej w ZS Nr 1 w Minsku Maz. Wyjasnit, ze w dniu
26 lipca br. odbylo sig spotkanie, w ktorym uczestniczyli m.in. dyrektor ZS Nr 1,
inspektor nadzoru, projektanci i kierownik budowy, na ktorym om6wiono potrzeby,
ktore pojawiajq siQ w trakcie realizacji inwestycji, tj zamiana ilosci i wielkoSci
sytuowania stolarki okiennej i drzwiowej. Ponadto podjgto decyzjg dotyczqcq
odstqpienia od wykonania przeszklerl w oknach zabezpieczajqcych przed naplywem
Swiatla stonecznego (sE drogie), a nie ma takiej potrzeby. Odstqpiono rownieL za
zgodq wykonawcy z wykonania przylqcza cieplowniczego, gdy2 korzystniejsza jest
oferta zloZona przez PEC. W trakcie prac dokonano przesunigc i nowych wygrodzen,
zmiany wejScia i wyj5cia, nadmuchu i wyrzutni powietrza, tak zeby powierzchniq
wykorzystac na powierzch nig magazynowq.
Ponadto dodal, ze dokumentacja projektowa przewidywala wykonanie oswietlenia
wewngirznego halogenowego, a wytyczne unijne zobowiqzujq do wymiany na
oSwietlenie ledowe. Wyjasnil, ze jest sugestia, aby zamienic oswietlenie wewngtrzne
na ledowe.

Ad. 13
Protokol posiedzenia w dniu 10 lipca 2017 r. zostal przyjgty.

Ad.14
Zamknigcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczvhski

Czlonkowie Zarzqdu. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


